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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   22/2017 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ   179/2017 

 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα,  την 27η  Απριλίου 2017, ημέρα Πέμπτη και ώρα 13:00, στο 

Δημοτικό Κατάστημα της οδού Αθηνών 99, συνέρχεται στην 22η/2017 συνεδρίαση η 

Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 17140/21-4-2017 

πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Ηλιόπουλος Αθανάσιος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας,  

Πρόεδρος  της  Οικονομικής   Επιτροπής  και  από  τα  τακτικά  μέλη οι  κ.κ.: 1) Δημόπουλος 

Δημήτριος, 2) Μπεχράκης Σταμάτης και 3) Φάβας Γεώργιος. 

 

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ.: 1) Μπασακίδης Νικόλαος,  

2) Μπουζιάνης Παύλος,  3) Νιάρχος Αναστάσιος,  4) Φαββατάς Δημήτριος και 5) Μπούχαλης 

Δημήτριος. 

 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης τα αναπληρωματικά μέλη της Οικονομικής Επιτροπής 

κ.κ.: 1)  Αδαμόπουλος Ιωάννης, 2) Γυφτέας Ηλίας  και 3) Αντωνόπουλος Μιχαήλ, οι οποίοι 

συμμετέχουν στη συνεδρίαση αυτή αναπληρώνοντας τους κ.κ.: 1) Μπασακίδη Νικόλαο, 2) 

Μπούχαλη Δημήτριο και 3) Νιάρχο Αναστάσιο, αντίστοιχα.   

 

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

με τίτλο : 

 Αιτήματα για έκδοση αποφάσεων ανάληψης υποχρέωσης δαπανών οικον. έτους 
2017. 

 
Εισηγούμενος το θέμα ο κ. Πρόεδρος αναφέρεται στα αιτήματα ανάληψης δαπάνης της 
Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών με αριθμ. 220/2017 (αριθμ. πρωτ. 17518/25-04-2017) και 
της Διεύθυνσης Πρόνοιας με αριθμ. 228/27-04-2017), του Δήμου, τα οποία έχουν ως εξής : 
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Η διαλογική συζήτηση που διεξάγεται επί του θέματος, αναλυτικά έχει ως εξής : 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ερωτήσεις. 

 
Θέλουμε να μετατοπίσουμε δίκτυο της ΔΕΗ έτσι; κολώνες αυτά. Είναι και 
έργα που γίνονται; 

 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Που γίνονται αυτά; …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

 
Νομίζω είναι γενικός ο κωδικός, είναι για το σύνολο της πόλης και 
ενεργοποιήθηκε για να είμαστε σε ετοιμότητα. 39.000. 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Εγώ κύριε Πρόεδρε θέλω να ρωτήσω το εξής: Δεν προβλέπεται κάποια 
στιγμή να γίνει υπογειοποίηση όλων των δικτύων εντός της πόλης 
 
Εγώ κύριε Πρόεδρε θέλω να ρωτήσω το εξής: Δεν προβλέπεται κάποια 
στιγμή να γίνει υπογειοποίηση όλων των δικτύων εντός της πόλης. Είναι 

ένα σοβαρό ζήτημα που απασχολεί αυτή την στιγμή πολλούς, έχει γίνει σε πολλά μέρη… 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτό στην Επιτροπή Ποιότητα Ζωής. 
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Γιατί, είναι και οικονομικό το θέμα.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Οικονομικό, το κόστος εννοείς. 
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Αυτό εννοώ, αφορά την Οικονομική Επιτροπή. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν πρέπει να ξεκινήσουμε από την Ποιότητα Ζωής όμως; 

 
Ναι. Θέλω να πω, εσείς έχετε πρόσβαση, δηλαδή, γνωρίζετε αν 
μπορούμε μέσα από τους κωδικούς που έχουμε να διαθέτουμε σταθερά 

ένα ποσό ώστε κάθε τμήμα της πόλης οργανωμένα να κάνουμε υπογειοποίηση; 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κάθε χρόνο χρειαζόμαστε και κάτι. 
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Ναι… 
 
ΦΑΒΑΣ: Πάντα υπάρχει στους προϋπολογισμούς. 

 
Σε τι ποσοστό βρισκόμαστε εμείς όσον αφορά την υπογειοποίηση των 
δικτύων της ΔΕΗ που είναι σημαντικό αυτό; 

 
ΦΑΒΑΣ: Στην Ποιότητα Ζωής. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτό θα σας το πει… 
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Δηλαδή έχουμε κάνει έναν σχεδιασμό; Λέμε ας πούμε …(δεν ακούγεται) 

 
Θα σας το πούνε στην Επιτροπή Ποιότητας Ζωής. Δεν μπορώ να ξέρω τι έχει 
σχεδιάσει η Τεχνική Υπηρεσία και οι Αντιδήμαρχοι. 

 
Γίνεται κατά περίπτωση δηλαδή αυτό, όπου τυχαίνει ανάγκη, υπάρχει 
κάποιο αίτημα;  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πάλι στην Ποιότητα Ζωής θα σας παραπέμψω.  
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Εντάξει, αυτά δεν φτάνουν για τίποτα. 

 
Ε, δεν μπορώ να ξέρω, μηχανικός είμαι τώρα να σου πω ποιός είναι ο 
σχεδιασμός και τι πάνε και κάνουνε κάθε χρόνο; Την πίστωση, ψηφίζουμε την 

πίστωση.  
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μπορεί να είναι και επεκτάσεις. Ένας γενικός κωδικός είναι... 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι, όχι, όχι, μισό λεπτό. Ο τίτλος λέει υπογειοποίηση. 
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

 
Και υπογειοποίηση. Είναι ένας γενικός κωδικός που λέει, «Επεκτάσεις, 
τροποποιήσεις, παραλλαγές, υπογειοποιήσεις δικτύων ΔΕΔΔΗΕ και μετατοπίσεις 

μετρητών». Εντάξει; Αυτό τον κωδικό έχει φτιάξει η υπηρεσία. 39.000.  
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

 
Ο κωδικός του χρόνου είναι αυτός. Λοιπόν ο κωδικός του χρόνου είναι, 
ψηφισμένος στο τεχνικό πρόγραμμα, στον προϋπολογισμό και ενεργοποιείται.  

 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

 
Ε, προφανώς, ο γενικός κωδικός είναι, δεν είναι ο κωδικός για το πάρκινγκ ή 
για το πάρκο του ΟΣΕ ή για το κολυμβητήριο. Συνολικά, της πόλης ο κωδικός 

είναι.  
Λοιπόν, τοποθετήσεις; Ψηφοφορία; 

 
Εντάξει δεν υπάρχει καμία αντίρρηση ας πούμε, πιστεύω ότι θα είναι κάποια 
έργα τα οποία γίνονται και μετατοπίζονται δίκτυα, όπως… Κάπως έτσι 

πιστεύω. Αλλά νομίζω ότι εδώ ανακύπτει και το ερώτημα που βάζουμε ας πούμε, πως είναι 
δυνατόν να έχουμε μια ποιο ουσιαστική ενημέρωση χωρίς πολλά λόγια, με μια κουβέντα, με 
μια γραμμή, ότι «αυτό γίνεται»;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτό είναι ακριβώς το αίτημα το ηλεκτρονικό.  
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Το αίτημα το ηλεκτρονικό που κάνουμε στο υπουργείο.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μέσω του συστήματος. 
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Για να καταγραφεί στο σύστημα και μετά θα έρθει. 

 
Για να χρησιμοποιηθεί ο κωδικός, πρέπει να γίνει αυτή η διαδικασία, την ξέρετε 
την ζούμε συνέχεια. Δεν μπορεί να γραφτεί κάτι περισσότερο. Είναι 

τυποποιημένα τα έγγραφα.  
 
ΦΑΒΑΣ: Ανάληψη είναι; 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ανάληψη. 
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Ανάληψη ευθύνης. 
 
ΦΑΒΑΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Εντάξει λοιπόν. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν τι ψηφίζετε κύριε Μπεχράκη;  
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Εντάξει λοιπόν. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Υπέρ. 
Ο κύριος Αντωνόπουλος; 

 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  Ασαφές το …(δεν ακούγεται)…, είχε ασάφεια ας πούμε, δηλαδή δεν… 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα πούμε στο υπουργείο να αλλάξει τη φόρμα λίγο να μπορούμε να… 

 
Προσέξτε στον προηγούμενο κωδικό είδατε, παρουσιάστηκε η ανάγκη 
και κάναμε διαχωρισμό ανάμεσα στα υπολείμματα και στα υπόλοιπα, 

αυτό είναι καλό, είναι υπέρ του προϋπολογισμού, υπέρ των οικονομικών στοιχείων και υπέρ 
της διαφάνειας το να έχεις κωδικούς οι οποίοι να ανταποκρίνονται ακριβώς σ’ αυτό το οποίο 
λένε. Εδώ τι είναι; Είναι επέκταση, είναι υπογειοποίηση, είναι μεταφορά μετρητή; Γιατί δεν 
μπορεί να έχουμε 5 κωδικούς αφού κάνουμε 5 πράγματα; Δεν είναι τόσο δύσκολο σε τόσους 
χιλιάδες κωδικούς που έχουμε. Να ξέρουμε για τι μιλάμε βρε αδελφέ και να ξέρουμε και που 
παν τα χρήματα. Όχι ότι γίνεται κάτι περίεργο, δεν εννοώ αυτό, αλλά εντάξει… 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Άρα τι ψηφίζετε; 
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Λευκό.   

 
Η πλειοψηφία υπέρ. 
Κατά πλειοψηφία. 

 
 
 
Η Οικονομική Επιτροπή, μετά από διαλογική συζήτηση, αφού λαμβάνει υπόψη της τις 
παραπάνω αναφερόμενες εισηγήσεις, τις διατάξεις του Π.Δ. 80/2016 καθώς επίσης και του 
άρθρου 72 του Ν. 3852/2010, μειοψηφούντος του κ. Αντωνόπουλου ο οποίος δηλώνει 
ΛΕΥΚΗ ψήφο, κατά πλειοψηφία, 
  

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι     
 

Υποβάλλει στη Διεύθυνση Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας αίτημα για την 
έκδοση αποφάσεων ανάληψης υποχρέωσης δαπανών, το είδος και το ύψος των 
οποίων, καθώς και οι αντίστοιχοι Κ.Α.Ε. του δημοτικού προϋπολογισμού οικον. 
έτους 2017, αναφέρονται αναλυτικά στα σχετικά αιτήματα των Διευθύνσεων 
Τεχνικών Υπηρεσιών και Πρόνοιας του Δήμου Καλαμάτας, τα οποία 
καταχωρούνται στο ιστορικό της απόφασης αυτής. 
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Αθανάσιος Ηλιόπουλος       1. Αδαμόπουλος Ιωάννης 

  2. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 

  3. Γυφτέας Ηλίας 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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  4. Δημόπουλος Δημήτριος 

  5. Μπεχράκης Σταμάτης 

  6. Φάβας Γεώργιος  

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 4 Μαΐου 2017 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

 
ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ 

(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 
 


